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Vážení spoluobčané, drazí přátelé,  

od mého posledního veřejného vyjádření utekl necelý měsíc. Opět mám na srdci 

mnoho  myšlenek, informací, o které bych se s Vámi rád rozdělil. 30. dubna proběhlo 

také v naší obci pálení čarodějnic, které považuji za velmi dobře organizačně zvládnuté  

a děkuji všem, kteří se přičinili a zasloužili o jeho konání. Mimo katastr naší obce však proběhla 

další zajímavá akce. Jako starostovi obce mi byla nabídnuta účast na Dni s Ústeckým krajem, který 

se konal v kulturním domě v nedaleké Roudnici nad Labem. 

 Této akci byl samozřejmě přítomen hejtman našeho kraje pan Jan Schiller, drtivá většina 

politické reprezentace Ústeckého kraje včetně velké části vedoucích úředníků Ústeckého kraje. 

Zúčastněni byli rovněž zástupci dalších organizací, působících v našem kraji. Akce se mj. v roli 

zastupitelky obce Černouček účastnila také první dáma České republiky paní Eva Pavlová – to ale 

jen pro zajímavost. Než přejdu k meritu mého sdělení, dovolím si ještě jednu zajímavost. Z pozice 

radního pro oblast majetku a investic se setkání účastnil rovněž libochovanský rodák pan Tomáš 

Rieger, a byl to právě on, který patřil mezi persony, které byly nejčastěji slyšet. Jméno naší obce 

padlo z jeho úst na setkání několikrát, vždy to však bylo na místě. 

 Toto setkání se konalo za mého působení na obecním úřadě již podruhé, jeho hlavním účelem 

bylo seznámit převážně zástupce obcí s novinkami a poskytnout všem prostor k dotazům. Veřejně 

chválím tento počin a věřím, že bez ohledu na výsledek krajských voleb, které se budou konat  

na podzim letošního roku, budou obdobná setkání organizována také v budoucnu. 

 Chtěl bych se krátce vyjádřit ke dvěma tématům, která mě zaujala a krom jiného jsem se k nim 

v minulosti také již vyjadřoval.  

 Ve svých vyjádřeních v červnu a červenci 2023 jsem Vás informoval o opatření obecné povahy 

k Aktivní zóně záplavového území, z jehož závěrů zůstávala hlava stát… Naštěstí snaha se vyplatila 

a apel ze strany zástupců obcí na dolním toku Labe směrem k nejvyššímu politickému vedení státu 

nese své ovoce. Ministr životního prostředí po dohodě s ministrem zemědělství Markem Výborným, 

zaslal právě dne 30. dubna všem Krajským úřadům informaci o rozhodnutí novelizovat vyhlášku  

č. 79/2018 Sb., na základě které bylo kontroverzní opatření obecné povahy připravováno. Zástupci 

Krajského úřadu na zasedání sice uvedli, že politická prohlášení nejvyššího vedení země mají na 

jejich práci pramalý vliv, avšak věřím, že kde je politická vůle, tam je i cesta. Novelizace zmíněné 

vyhlášky se předpokládá během letošního roku. 

 Velmi mě rovněž zaujalo téma vysokorychlostní trati, která bude spojovat Prahu s německými 

Drážďany. V září loňského roku jsem Vás informoval, že spolu s dalšími zástupci obcí jsme byli  

na ministerstvu dopravy seznámeni s tzv. variantou H, která se měla dotknout rovněž katastru naší 

obce. Právě na Dni s Ústeckým krajem v Roudnici nad Labem jsem se prvně dozvěděl o tom,  

že zmíněná varianta H není na pořadu dne. Přednost mají jiné varianty a naše obec tak bude 

s nejvyšší pravděpodobností vysokorychlostní trati ušetřena. 

Dále se chci vyjádřit k situaci v dopravě, která se momentálně přímo dotýká velké části z nás. 

Uzavírka hlavní silnice ve směru na Ústí nad Labem je nepříjemná, leč nutná záležitost. O nestabilitě 

svahu a špatném stavu komunikace se vědělo dlouho. Svah, bohužel, nevydržel práce  

na rekonstrukci mostu přes trať a silnici bylo potřeba uzavřít. Samozřejmě je to nepříjemné, bylo by 

však zbytečným hazardem riskovat neštěstí.  



Bohužel, dokud nebude svah zpevněn, nelze pokračovat se stavbou nového mostu. To bude 

znamenat celkové prodloužení prací a dle informací, které mám k dispozici od Správy železnic,  

by měl být nový most otevřen pěším i provozu nejdříve závěrem měsíce října. 

Závěrem se tradičně vyjádřím ke kulturním akcím. Již jsem se zmiňoval o úspěšném pálení 

čarodějnic. 12. května se konalo v malém sále MŠ setkání při příležitosti Dne matek. Bylo mi ctí  

a potěšením pozdravit se s maminkami, které dorazily a děkuji za práci všem dobrovolníkům, kteří 

přispěli ke zdárnému průběhu odpoledne. Samozřejmě také děkuji dětem z naší Mateřské školy, 

včetně jejich doprovodu a odbornému vedení, za jejich krásné vystoupení. 

 Červen bude akcemi přímo nabitý – 1. června se v Řepnici bude kácet máje, hned 2. června 

proběhne dětské odpoledne při příležitosti Dne dětí. 7. června proběhne tradiční Noc kostelů, 

v rámci které se můžete těšit na řadu hudebních vystoupení. 15. června se uskuteční na nábřeží Labe 

turnaj v plážovém volejbale a 22. června můžete navštívit tradiční libochovanský fotbalový turnaj. 

Obě sportovní akce budou zakončeny hudebními večery. 

Užívejte si příjemného jarního počasí. Já se budu těšit brzy opět na viděnou, třeba právě  

na některé z připravovaných akcí.  

 


